
Formandens beretning 2020 

 
Kære alle 

 

Der har været flere ting, her i 2019…. 

 

For det første… har vi fået beskåret træerne 
mellem 60 og 62 og 71 og 89. 

 

For det andet….har vi i bestyrelsen diskuteret 
tagbelægningen på vores carporte.  

Hvis I er interesseret, så kig i lokalplanen 1,88. 

 

For det tredje…har vi i bestyrelsen haft en snak om 
legepladsen.  

Under punkt 5 taler vi om legepladsen. 

 

For det fjerde… Kommunen fjernede et dødt træ på 
hjørnet af Skibsegen og Prøvestensvejen 

 

For det femte… har vi haft en snak med gartneren 
om at bruge mindre Round Up.  



 

For det sjette… vi har fået repareret vores veje for 
revner og huller. 

 

Og til sidst…Som alle kan se, er bebyggelsen i 
gang. 

Der har været skader på kloaktilslutning og 
fjernvarme.  

Skaderne vil blive repareret af Forsyning Helsingør. 

 

 


